

Damms Teglgård

afd. 17



Referat fra bestyrelsesmøde i afd. 17. fredag d. 9. februar 2024

Indkaldte: Svend Åge, René, og Henry.
Alle mødte frem.

Dagsorden:

1. Kældervinduer / garager.
2. Vask af blokke.
3. Rundgang med Per.
4. Trappevask.
5. Aktiviteter i afd. 17.
6. Stien mellem afd. 17 og afd. 18.
7. Eventuelt

Udskiftning af kældervinduer samt rep. af garager skulle påbegyndes i februar, Men vi har ikke hørt videre om sagen.

Vask af blokkene havde vi besluttet skulle udføres, men det er åbenbart ikke blevet bestilt. Vi vil gerne have en melding af hvorfor?

Bestyrelsen vil gerne have Per med på en rundtur i kældrene, så vi kan få et overblik over, hvad de forskellige kælderrum bliver brugt til.

Trappevasken er blevet ringere med tiden. Vi mene, at de måske lige skal have en opsang, måske af vores boligspektør eller hvem der har kontakten til Servisyd.

Der har ikke været så mange aktiviteter i afdelingen, men vi savner lidt respons fra beboerne.

Ang. stien mellem afd. 17 og 18, har vi været i kontakt med et dagblad, der måske gerne vil se på sagen og skrive om den. Vi må se, hvad det bliver til.

Vi vil gerne have en status på hvordan det går med installeringen af Fiberboksene fra Norlys? Hvem giver beboerne besked om, hvornår de kommer?

En beboer i stueetagen kan jo blokere for installering i lejlighederne ovenover.
Er der overhovedet styr på det?

Damms Teglgård afd.17



Vi vil også gerne vide, hvad der sker i sagen med ladestanderne?

Hvad kan der gøres ved alle de defekte askebægere ved indgangsdørene?

Vi kan jo nok ikke få den beboer, der ødelægger dem, til at betale for nogle nye,
Men vi kan måske udlevere en nøgle til vedkommende, hvis vi opsætter nogle.

Næste bestyrelsesmøde afholdes fredag d 8. marts 2024 kl. 10⁰⁰.

Indkaldt er: Svend Åge, René og Henry.

HUSK: Forslag og spørgsmål til bestyrelsen ang. afd. 17 modtages gerne
afd17.bestyrelsen@mail.dk